

# ENJOY ELEVATED PRIVILEGES AS YOUR SPENDING GROWS

As your accumulated ifc Points<sup>^</sup> in the calendar year reach levels listed below, your CLUB ic spending rewards will be credited to your CLUB membership account on 8 July of the same calendar year and 8 January of the following year, the corresponding ifc Points will be deducted immediately after the spending rewards are credited to your account. Balance of ifc Points after interim redemption will be carried over and is valid until 31 December of the same calendar year.

當同一年度的累計ifc積分<sup>^</sup>達下列數目，您的消費獎賞將於同年7月8日及翌年1月8日存入您的CLUB ic會員帳號，系統會自動扣除相應的ifc積分。所有中期獎賞後之ifc積分結餘於同年12月31日或之前繼續有效。

| Year-end ifc Points <sup>^</sup><br>年度ifc積分 <sup>^</sup> | Spending Rewards<br>消費獎賞   |   | Additional Rewards<br>額外獎賞  |
|--|--|---|---|
| <150,000   | Special year-end gifts will be announced via SMS or other communication channels<br>年度禮品詳情將透過手機短訊或其他通訊平台通知 |   | Not Applicable<br>不適用   |
| 150,000-299,999  | HK\$1,500 ifc mall e-Gift Vouchers<br>HK\$1,500 ifc商場電子購物禮券  |   |   |
| 300,000-449,999  | HK\$3,200 ifc mall e-Gift Vouchers<br>HK\$3,200 ifc商場電子購物禮券  |   |   |
| 450,000-599,999  | HK\$4,800 ifc mall e-Gift Vouchers<br>HK\$4,800 ifc商場電子購物禮券  |   |   |
| 600,000-799,999  | HK\$7,000 ifc mall e-Gift Vouchers<br>HK\$7,000 ifc商場電子購物禮券  | 6-month Free Valet Parking Service <sup>^</sup><br>半年免費代客泊車服務 <sup>^</sup>    | Free Limousine Service* and Year-round Free Personal Porter Service <sup>^</sup><br>免費轎車接送服務*及全年免費專人代客提送服務 <sup>^</sup> |
| 800,000-999,999  | HK\$9,500 ifc mall e-Gift Vouchers<br>HK\$9,500 ifc商場電子購物禮券  | Year-round Free Valet Parking Service <sup>^</sup><br>1年免費代客泊車服務 <sup>^</sup> |   |
| 1,000,000-1,999,999                                      | HK\$15,000 ifc mall e-Gift Vouchers<br>HK\$15,000 ifc商場電子購物禮券  |   |   |
| 2,000,000+   | HK\$30,000 ifc mall e-Gift Vouchers<br>HK\$30,000 ifc商場電子購物禮券  |   |   |

<sup>^</sup>Corresponding ifc Points will be deducted immediately upon successful redemption of ic Rewards. The entitled year-end Spending Rewards will be calculated based on the balance of ifc Points after the corresponding point deduction.

<sup>^</sup>相應之ifc積分會於成功換領ic積分獎賞後被即時扣除。可享之年終消費獎賞將根據扣減後的ifc積分結餘計算。

\*Accumulate 600,000 or above ifc Points within the same calendar year to entitle to additional rewards of 4 single limousine trips. Entitlement before 1 November will be valid till 31 December in the same year; Entitlement from 1 November to 31 December will be valid till 31 March in the following year.

\*於同一年度累積滿600,000或以上ifc積分，即時可額外獲得4次單程轎車接送服務。於11月1日前獲得的轎車接送服務須於同年12月31日或以前兌換及使用；於11月1日至12月31日獲得的轎車接送服務則須於下一年度3月31日或以前兌換及使用。

<sup>^</sup>Please contact CLUB ic Lobby for more details.

<sup>^</sup>詳情請向CLUB ic Lobby查詢。